
Zapis c. 3/2018
z jednani OK c.2 Havifov Dolnf Oatyne. konane 27.3. 2018 na ulici Obcanska C.I

Pritomni : Koiorz Karel. Olsakova Miroslava. Peca Jifi. Rozbroj Miroslav Ing.,
Skulina Petr Ing. Szop Miroslav Ing.,
Omluveni : Mojova Nadczda . Czerepaka Marck Ing.

viz prezencni listina / pfiloha c. 1
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Program :

1. Schvaleni programu. prezencni listina
2. Posta z magistratu . zpravy z magistratu
3. Zpravy z rozvojove komise
4. Namely komise
5. Diskuse

1 .Pfedsedkyne pfivitala pfitomnejako fadneho clena komise pana Skulinu a konstatovala, ze
die prezencni listiny je komise usnasenischopna. Pfecetla zapis z minule schuze.

Schvaleno : 6 hlasy. .

2. A Posta k zapisu OK c. 2/2018

a) Zpevneni plochy. plynofikace - seznameni s odpovedi magistratu . plynofikace neni
v planu, plocha u budovy na ulici Obcanska c. 1 bude zpevnena

b) Udrzba zelene - je provedenaje nutno jeste provest terenni upravy po oprave, v mokre
pude zustaly hluboke koleje

c) Slav realizace oprav sportovne rekreacniho arealu - pan Czerepaka die telefonicke
informace spolupracuje se zastupci SSRZ a bude komisi informovat o postupu oprav

d) Skolni spoj pro deti z Dolnich Datyn nebude., v zimnich mesicich byl umoznen zakum
vstup do budovy . Pani Mojova bude pozadana. aby zjistila situaci s dojizdenim deti
v pfistim skolnim roce .

h) Clenove komise byli seznameni s odpovedi na dotaz o moznosti slavnostni vyzdoby a
vanocniho osvetleni u kaplicky . Z provoznich duvodu nelze uskutecnit. Pfedsedkyne
pozada clenky CSZ. zda by nemohly misto u kaplicky svatecne upravit.

3/ Zmeny v doprave .Clenove komise byli seznameni s prozatimnim navrhem jizdniho fadu
linky Kanovice - Hranecnik . ktery vzesel z jednani zainteresovanych stran. Jizdni fad
bude teprve pfipominkovan a nasledne projednan na Krajskem ufade. Z nasi strany jizdni

fad vyhovuje, nejsou pfipominky. Navrh byl podpofcn vsemi hlasy.

Komise bere na vcdomi odpovedi na pfipominky ze dne 27. 2, 2018,

i.



2.B Magistral - reakcc na pfipominky obcanii

a) pani Koslialova /uprava konzol probehla v pofadku

b) pani Opalkova / na miste pfedsedkyne komise zjistila Slav komunikace. Sjizdnosl
manzele Opalkovi nejsou schopni zajislil. prolo udr/bu ulice Zahradkafske . klera
je zafazena do sile mislnich komunikaci . by mela byl zajisl'ovana mestem

c) jizdni fad MHD Havifov :
- posunuli vccerniho spojc MHD linky c. 410 ze 20.00 na 20.30 se projednava, pokud to

bude z provoznich duvodu mozne posune se doba odjezdu z autobusoveho nadrazi
- prodlouzeni linky 4 1 1 . nebude uskulecneno

c) ucinil dolaz na umisleni zrcadla, zalim bez odpovedi

Dotaz na zmenu pfedsedy komise, klery na minule schuzi vznesl v diskusi pan Czerepaka
bude zfejme zodpovezen panem nameslkem Slachlou, pfi navsleve komise .

Komise bere na vedomi

2.C Magistral:

1. Seznameni clenu komise s vyrocni zpravou Meslske policie v Havifove.

3. Zpravy z rozvojove komise :

a) Informace k navrhu na pofizeni zmeny uzemniho planu - pani Slivova ,
nebylo schvaleno , muze si pozadal v dalsim navrhu uzemniho planu.

b) Informace o pfipravovanem parlicipativnim rozpoctu , ktery by umoznil obcanum podilet
se na rozhodovani, jak vyuzit penize z rozpoclu, urcene pro jejich cast mesta

c)V navaznosti na pozadavky na realizaci inveslic v jednotlivych castech mesta se pan
nameslek Slachla bude ucastnil schuzi OK / organizacne zajisl'uje odbor kancelafe primarky.

Komise bere na vedomi

4. Namety komise :

1 .Komise vznasi dolaz na zabezpeceni nove vznikajici skladky hnoje u ulice Na hranici.
Zda jsou dodrzovany vsechny nalezitosti. kterc musi lenlo objekl mil a zda nemuze dojit ke
znecistcni spodnich vod a po destich znecisteni vodniho pramene, ktery vyvera nedaleko od
mista planovaneho konce skladky. Pramen proteka bazinkami az do Spluchovskeho poloka .

Viz pfiloha c.2

Komise doporucuje zajislil bezpecne uskladneni



2.Pfedsedkyne informovala cleny komise o patrani po lipe, zasazene pfi vzniku Ceskoslovenske
republiky v roce 1918. Pamatna lipa roslla .zfejme pfed skolou, pro spatny Slav musela byt
pokacena. Dalsi lipa je na zahrade domu c. 1 na Obcanske, ta byla vysazena k 50. vyroci
zalozeni KSC . Pan Szop uvedl, ze pamatne lipy byly zasazeny i v jinych lokalilach Dolnich
Datyn, ale i ty byly jiz pokaceny

Komise bere informaci na vedomi

S.Clenove komise vznasi dotaz , kdy bude zfizeno parkoviste u evangelickeho kostela
v Bludovicich. Pfi pohfbech , kdy nefunguje pofadatelska sluzba, dochazi k parkovani i na
blizkych komunikacich vedle kostela . Auta pak brani v jizde autobusum MHD a nakladnim
autum. Stejna situace nastava i v listopadu pfi navstevach hfbitovu

OK doporucuje zfizeni parkovacich mist

5. Diskuse:

l.Nektere kanalizacni poklopy a vyusteni kanalizace jsou poskozeny, proto clenove komise do
pfisti schuze v dubnu nejlepe nafoti poskozene poklopy s urcenim mista a pozadame o
opravu. Zodpovidaji clenove die potfeby

2.Spluchovsky potok a Datynka : stare stromy okolo potoku padaji. bfehy jsou podemilany a
chybi zpevneni bfehu. Take nektere stromy kolem silnice / zvlaste ty napadene jmelim /
mohou hrozit padem. Do pfistiho jednani nafotit stromy s urcenim mista , kde rostou.
Zodpovida pfedsedkyne.

3.Krajsky projekt na narovnani komunikace J. Kotase - na trase planovaneho narovnani
komunikace je postavena soucast kanalizace - cerpaci stanice. V diskusi se clenove komise
zamysleli nad tim, jestli by nebylo vyhodnejsi vyrovnat jen dve pravouhle zatacky za mostem
nez stavet novy most a novou komunikaci.

Dalsi jednani OK bude 24.4.2018 v 17.30 na ulici Obcanska c. 1

V Havifove Dolnich Datynich 27.3. 2018 zapsala : Olsakova Miroslava
pfedsedkyne OK

pfilohy : c. 1 - prezencni listina
c. 2 - skladka
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